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Wat vinden onze testers?
Met FaunaSpot willen we het registreren zo eenvoudig mogelijk maken. In het
veld moet de app dus goed werken. Daarom hebben we jagers gevraagd om

mee te denken en met de app op jacht te gaan. Testers Peter Pilkes en Rob Zutt
delen hieronder hun ervaringen.

In gesprek met: Peter Pilkes en Rob Zutt

Hoe was het om mee te werken aan de ontwikkeling van
FaunaSpot?

Peter: Ik vond het erg leuk betrokken te zijn bij de ontwikkeling van
de app. Toen ik voor het eerst hoorde van FaunaSpot kwam er rook
uit mijn oren maar ik dacht, ik kan maar beter mijn input gaan
geven en erbij betrokken zijn dan er alleen maar tegen aan
schoppen. Ik ben ook dankbaar dat mij die mogelijkheid is gegeven.

Rob: Ik vond het echt heel erg leuk!

 

Wat vind je het sterkste punt van FaunaSpot?

Peter: Het gebruik van de FaunaSpot app is enorm eenvoudig en
makkelijk in het gebruik. Dat vind ik het sterkste punt.

Rob: Het sterkste punt vind ik dat het niet fraudegevoelig is. Ook is
de app zeer gemakkelijk in gebruik. Heel fijn dat er een zuiver beeld
komt van wat er gebeurt.

 

Zie je nog verbeterpunten?

Peter: Grondgebruikers kunnen de app ook downloaden en
bijvoorbeeld verjaagacties registreren. Met name schadebestrijding
is een verantwoordelijkheid van de grondgebruiker. Wij kunnen hen
hierbij assisteren. Het grootste verbeterpunt zou zijn dat
grondgebruikers nu zelf ook acties in Faunaspot gaan invoeren,
waardoor de last van de jachthouders verminderd wordt.

Rob: Momenteel niet. Misschien dat er na 1 januari, als we er echt
met zijn allen in gaan werken, er nog punten komen.

 

Heb je wensen voor de toekomst: wat zou FaunaSpot eventueel
nog meer kunnen bieden?

Peter: Het zou fijn zijn als in deze app ook de tellingen zouden
kunnen komen. Dan heb je alles in één.

Rob: Voor nu vind ik de app voldoende zoals het is.

 

Welke tip wil je nieuwe gebruikers meegeven?

Peter: Ga er mee aan de slag, dan ontdek je vanzelf dat het heel
gebruiksvriendelijk is. Onbekend maakt onbemind!

Rob: Ga er mee aan de slag zodat we ook in de toekomst kunnen
blijven jagen! Iedereen kan er mee werken.

Ontmoet de FaunaSpot Helpdesk!
FaunaSpot is nieuw voor ons allemaal. Ondanks uitgebreid testen en
proefdraaien komen we misschien dingen tegen die we niet hadden voorzien.
En als gebruiker heb je misschien vragen die je niet terugvindt in de
veelgestelde vragen of de handleiding. Het team van de helpdesk staat dan
voor je klaar!

Naar de helpdesk!

Vanaf 1 januari gaan we helemaal over op FaunaSpot. Ga nu aan de
slag zodat je er klaar voor bent!

Meer informatie

Meer informatie vind je op www.faunaspot.nl. Ook houden wij je graag op de
hoogte via deze nieuwsbrief.
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